
Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Nemojany, které se konalo dne 19. 08. 2015 v 17.30 hodin 
v zasedací místnosti Obecního úřadu Nemojany 

 
Přítomni: Ing. Jan Bednář, Ing. Miloš Němec, Zdeněk Chromý, Miroslav Jonáš, Dalibor Pastorek, 
Václav Mikel, Mgr. Dalibor Hlavsa, Mgr. Blanka Halasová 
 
Neomluven: Jandl Petr 
 
 
Zahájení zastupitelstva obce: 17.37 hodin 
Přerušení:                                       bez přerušení 
Ukončení:   19.12 hodin 
 
 
Program zasedání: 
 
1. Zahájení 
2. Seznámení s programem 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Kontrola minulého zápisu 
5. Schválení Dodatku č. 5 smlouvy o dílo 
6. Schválení Dodatku č. 6 smlouvy o dílo 
7. Různé 
8. Diskuze 
9. Závěr 
 
 
Ad 1) Zahájení 
 
Starosta přivítal přítomné členy zastupitelstva obce Nemojany (dále jen ZO) a přítomné občany. 
 
Ad 2) Seznámení s programem 
 
Starosta seznámil ZO s programem zasedání. 
M. Jonáš požádal o doplnění bodu „ Různé“ o Kontrolní výbor (dále jen KV) 
 
Návrh usnesení č.1/8/2015 
ZO Nemojany schvaluje program zasedání tak, jak ho starosta přečetl včetně jeho doplnění. 
 
Hlasování veřejné: přítomno: 8 členů pro: 8 proti: 0   zdržel se: 0 
Usnesení č.1/8/2015 bylo přijato 
 
 
Ad 3) Volba ověřovatelů zápisu 
 
Starosta navrhl na ověřovatele zápisu Zdeňka Chromého a Miroslava Jonáše. 
 
Návrh usnesení č.2/8/2015 
ZO schvaluje za ověřovatele zápisu Zdeňka Chromého a Miroslava Jonáše. 
 
Hlasování veřejné: přítomno: 8 členů pro: 8 proti: 0   zdržel se: 0 
Usnesení č.2/8/2015 bylo přijato 



 
Ad 4) Kontrola minulého zápisu 
 
ZO schválilo 
●  program zasedání tak, jak ho starosta přečetl včetně jeho změny a doplnění 
●  ověřovatele zápisu Ing. Miloše Němce a Petra Jandla 
●  OZV obce Nemojany č. 1/2015, Požární řád 
●  finanční příspěvek pro obec Luleč na opravu kříže na hřbitově u kostela Sv. Martina v Lulči ve výši 
8.000,- Kč a pověřuje starostu provést rozpočtové opatření obce Nemojany 
 
ZO souhlasí 
● s realizací vodovodní přípojky na pozemku par. č. 200/1, v k.ú. Nemojany za předpokladu, že 
investor zabezpečí uvedení parcely včetně přilehlých chodníků a komunikace do původního stavu a 
v případě poškození či přerušení vedení veškerých v místě přípojky umístěných inženýrských sítí 
budou tyto opraveny na jeho náklady. ZO pověřuje starostu obce odesláním vyjádření fy. SWORTI 
s uvedením všech požadavků obce Nemojany a výslovným upozorněním na vedení starého 
skupinového vodovodu Vyškov - Slavkov 
● s prodejem dlažebních kostek pro maloodběratele za cenu 1,- Kč/malá dlažební kostka, 5,- Kč/velká 
dlažební kostka a pro velkoodběratele 1 500,- Kč/t bez rozdílu velikosti kostek 
 
ZO nemá námitek 
● k připojení parcely č. 262/4 přes obecní pozemek p. č. 269/2 v k.ú. Nemojany, zapsaný na LV 
10001, v majetku obce Nemojany 
 
ZO vyhlašuje 
●  záměr pronajmout část pozemku s par. č. 1418/1 v k. ú. Nemojany, který je zapsán na LV č. 10001 
v KÚ pro JMK, katastrální pracoviště Vyškov 
 
 
Ad 5) Schválení Dodatku č. 5 ke smlouvě o dílo 
 
Starosta seznámil přítomné s Dodatkem č. 5 ke smlouvě o dílo, která byla uzavřena mezi Obcí 
Nemojany a „Společností Nemojany“. Předmětem dodatku je na základě schválených změnových 
listů č. 1 – 13 (bez ZL č a 5) navýšení ceny díla o částku 1 057 504,73,- Kč bez DPH. 
Tato částka bude hrazena z rezervy smlouvy o dílo. 
 
Návrh usnesení č.3/8/2015 
ZO Nemojany schvaluje Dodatek č. 5 ke smlouvě o dílo se „Společností Nemojany “, jehož 
předmětem je navýšení ceny díla o částku 1 057 504,73 Kč bez DPH. 
 
Hlasování veřejné: přítomno: 8 členů pro: 8 proti: 0   zdržel se: 0 
Usnesení č.3/8/2015 bylo přijato 
  
 
Ad 6) Schválení Dodatku č. 6 ke smlouvě o dílo 
 
Starosta přečetl Dodatek č. 6 ke smlouvě o dílo, která byla uzavřena mezi Obcí Nemojany a 
„Společností Nemojany “. Předmětem dodatku je změna složení živičných vrstev vozovky bez dopadu 
na cenu. 
Změnou se vyšlo vstříc SÚS JMK, máme nyní kvalitnější povrch za stejnou cenu. 
 
 



Návrh usnesení č.4/8/2015 
ZO Nemojany schvaluje Dodatek č. 6 ke smlouvě o dílo se „Společností Nemojany “, jehož 
předmětem je složení živičných vrstev vozovky bez dopadu na cenu. 
 
Hlasování veřejné: přítomno: 8 členů pro:8 proti:0  zdržel se: 0 
Usnesení č.4/8/2015 bylo přijato 
 
 
Ad 7) Různé 
 
Kontrolní výbor 
 
M. Jonáš – týká se to věci, která se táhne již delší dobu. Nevím, jestli je nový zastupitel informován, 
ale došlo zde ke zfalšování zápisů kontrolního výboru, na kterých se podepsali všichni členové včetně 
předsedy KV. Členka paní Hlavsová se své funkce členky KV vzdala, za což si jí vážím, jelikož zaujala 
alespoň nějaké stanovisko. Pan Jandl se doposud nevyjádřil, jeho dřívější vysvětlení je neuspokojivé. 
Kontrolní výbor volilo zastupitelstvo a já jsem jeden z něho, tudíž dávám návrh na odvolání pana 
Petra Jandla, předsedy KV a Ing. Věry Ryšávkové, členky KV. 
 
M. Němec – chtěl bych se vyjádřit k práci kontrolního výboru. Ptal jsem se pana Jandla, zda zná 
povinnosti, které jsou v kompetenci KV. Odpověděl mi, že je samozřejmě zná. Jak se tedy mohlo stát, 
že do dnešního dne nemáme schválenou vyhlášku o odpadech, která měla být již na počátku roku. 
Tohle jsou především povinnosti, které má kontrolní výbor hlídat. 
 
D. Hlavsa – kde je dnes pan Jandl, je omluven? Myslím si, že bychom neměli jednat bez něho, když se 
ho to týká. 
 
J. Bednář – pan Jandl zde není a omluven není. 
 
Z. Chromý – není nutná jeho přítomnost. Jako příklad dávám obec Studnice, kdy zastupitelstvo 
odvolalo starostu v době jeho nepřítomnosti. 
 
M. Jonáš – nelze neustále odkládat a pan Jandl sám řekl, že ho volilo zastupitelstvo, tak když není 
spokojené, ať ho tedy odvolá. 
 
 
Návrh usnesení č. 5/8/2015 
 
ZO Nemojany odvolává z funkce předsedy kontrolního výboru pana Petra Jandla a členku výboru 
Ing. Věru Ryšávkovou. 
 
Hlasování veřejné: přítomno: 8 členů pro:5 proti:0  zdržel se: 3 (D.P.; D.H.; J.B.) 
Usnesení č. 5/8/2015 bylo přijato. 
 
Chromý – navrhuji nového předsedu kontrolního výboru pana Miroslava Jonáše. 
 
Návrh usnesení č. 6/8/2015 
 
ZO Nemojany schvaluje předsedu kontrolního výboru, pana Miroslava Jonáše. 
 
Hlasování veřejné: přítomno: 8 členů pro: 5 proti: 0     zdržel se: 3 (D.P.; D. H.; J. B.) 
Usnesení č. 6/8/2015 bylo přijato. 



M. Jonáš – jako členy kontrolního výboru navrhuji Z. Chromého a B. Košťálovou 
 
Návrh usnesení č. 7/8/2015 
 
ZO Nemojany schvaluje členy kontrolního výboru, Zdeňka Chromého a Blaženu Košťálovou. 
 
Hlasování veřejné: přítomno: 8 členů pro: 8 proti: 0     zdržel se: 0 
Usnesení č. 7/8/2015 bylo přijato. 
 
 
Ad 8) Diskuze 
 
M. Svobodová – v projektu od firmy Habau je namalovaná šachta na hranici vlastního a obecního 
pozemku. Proč ji mám platit já a proč je to vše zakreslené jinak než má být. U našeho jsou 3 metry 
obecního pozemku, tak proč to mám kopat já. Proč se neudělala díra, která by se zakryla. Proč jsem 
platila 2 000,- Kč za projekt, když je to k ničemu. 
 
Místostarosta – z důvodu zlevnění projektu nebyly zapracovány šachty na hranici obecního a 
vlastního pozemku. Lidem byla jen doporučena šachta na vlastním pozemku. Myslím si, že kdyby se 
Vám udělala ve vratech díra, tak byste byla první, která by přišla na úřad a křičela, proč tam je. Vy si 
přípojku udělejte tak, jak Vám to vyhovuje. Zatím není provedena digitalizace, a tudíž nelze přesně 
určit metry. 
 
M. Haška – jak dopadlo jednání ohledně nebezpečných stromů? 
 
Starosta – měl jsem jednání s panem Kuřátkem z ČD, pak s panem Boukalem z Povodí Moravy. Poslal 
jsem dopis na Povodí Moravy a odpověď je taková, že jim to nepatří, ale patří to státu a správě 
železničních drah. Jsou ale ochotni udělat pochůzku a domluvit se na řešení. Máme dohodnutý 
termín. 
 
E. Pěček – jak je to se snížením dna u č. p. 16. Bude to Povodí Moravy nějak řešit? 
 
Starosta – Povodí by to vybagrovalo, ale je problém s uložením hlíny. Je taktéž nutný rozbor, který by 
stál 15 000,- Kč. 
 
E. Pěček – bude hotová přípojka u školy do začátku školního roku? Vznikly tam nějaké škody. Hlína je 
naházená ve skalce, v kačírku a taky u zdi budovy. 
 
Místostarosta – ptal jsem se a bylo mi řečeno, že do pátku nemají co dělat. O škodách budeme 
mluvit, až uvidíme, jak uvedou do původního stavu. 
 
M. Svobodová – za mostem je hluboká díra (rygol) 
 
Místostarosta – je tam schválně a schválně je to tak hluboké, aby se zabránilo navážení nepořádku. 
 
J. Bednářová – budou jezdit z druhé strany. Za naším je taky skládka. Nevím, komu to patří, ale nejvíc 
nepořádku je kolem cesty do „Blaticka“. 
 
A. Březinová – zatáčka u nádraží není upravená a voda teče po celé vozovce. U nádraží je špatně 
navázaný asfalt na kostky. 
 



p. Hladký – cesta nad nádražím je velmi špatná. Špatně vyspádovaná. V zimě jak bude sníh, tak tam 
nikdo nevyjede. 
 
Místostarosta – zatáčka nebyla rozkopaná a tak ji ani neopravovali. Na podzim by měla SÚS JMK 
asfaltovat druhou půlku silnice, tak uvidíme potom. 
 
E. Pěček – nezapomenout namalovat přechod u školy. 
 
 
 
Ad 9) Závěr 
 
Na závěr se starosta rozloučil s přítomnými a poděkoval za účast. 
 
 
 
Zapsala Eva Hálová 
Zápis vyhotoven dne 24. 08. 2015 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
Miroslav Jonáš                   ………………………………………………………… 
 
Zdeněk Chromý    ……………………………………………………….. 
 
 
 
 
Ing. Jan Bednář, starosta obce                 …………………………………………………………. 
 
 
 
 
 
 


